



PROTOKOLL 1/2014
2014-01-21

1(4)

Art: Styrelsemöte nr 1/2014

Tid: 2014-01-21 kl. 18.30

Plats: Cafeterian ÖOR

Närvarande: Bo Hallnäs
Bitte Kyrk-Hedqvist
Karoline Bergström
Roger Olofsson
Carina Ödmark
Maths Söderlind
Victoria Asplund
Johan Hellström
Camilla Granberg, adj

Fördelas: Närvarande + kallade men ej närvarande vid dagens möte.

- 1 **Mötets öppnande**
Bo Hallnäs öppnade mötet, hälsade alla välkomna.
- 2 **Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet**
Bo Hallnäs valdes till ordförande, Victoria Asplund till sekreterare och Bitte Kyrk-Hedqvist till justerare.
- 3 **Anmälan av övriga frågor**
 - Årsmöte
 - Utrymning vid brand
 - Kick off
 - Analysverktyg
 - Kassör TDB (tävlingsbasen)
 - Behörighet att betala fakturor
- 4 **Fastställande av dagordning**
Dagordningen godkändes med tillägg av punkterna under 3.
- 5 **Föregående protokoll**
Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

Rapporter

6.1 Verksamhetsrapport

Ekonomi

Ekonomi i balans.

Häststatus

Durum är på igångsättning. Han kommer att vara fullt igång v.5. när han kommit igång och fått börja hoppa ska han provridas av **Salinas** ägare, för ett ev. byte. **Salina** är en d-ponny som vi fått låna på prov en månad. Dock känns hon något osäker pga att hon verkar svag i bakdelen. En veterinärbesiktning kommer att göras för ett ställningstagande om vi ska behålla henne. **Rolo** är igång som vanligt och ser fin ut. Hon har mått bra av lite extra vila. **Granit** är också igång som vanligt. Sofia Selin rider och stretchar honom regelbundet, men han är fortfarande lite busig på lektionerna. Han är fortfarande till salu. Vi har fått ett erbjudande om att få låna en annan ponny som vi får prova ett tag från Skåne. **Ronnie** har varit lite trött på lektionerna ett tag och hon skulle kanske behöva få åka hem och vila upp sig ett par månader och då skulle vi ev. behöva en ny stor häst. I övrigt ser hästarna jättefina ut och de utvecklas bra och kan göra betydligt svårare övningar nu än för 3 år sedan.

Anläggning

Boxen är klar och alla lysrör är bytta. Dörren har äntligen kommit det var en lång leveranstid. Pekka jobbar med att få den på plats. Det är stora problem med fjärvärmen, trots byte av utegivaren. Kostnaden har dubblats sedan förra åren under november och december trots den extremt milda hösten och vintern. Christer har ringt Öviksenergi och de har skickat hit två personer som tittat, men de ansåg att allt var som det skulle. Det känns som om något måste göras för att få ner kostnaderna. Björkbanan behöver fyllas upp med material och man måste dika runt banan, så att den förhoppningsvis kan användas som framhoppningsbana under nationella tävlingar i juni. Man håller även på att kollar upp sprinklers system som kan sättas upp runt stora utebanan. Det görs beräkningar på vad som behöver göras för att få Lilla stallet godkänt.

Ridskolan

Julens kurser och uthyrningar har gått jättebra. Inga större incidenter



och det har varit nöjda elever och hästar. Helen håller på att starta upp en nybörjargrupp på fredagar, ändå har vi många i kö. Vi har pratat om att starta en tävlingsgrupp i dressyr för vuxna på lördagar kl 11.00. Det är sex deltagare just nu, det finns en ledig plats kvar. Alla som rider i tävlingsgrupp rider två gånger i veckan och det är bra för verksamheten. Hästarna blir utbildade och eleverna blir skickligare av att rida så mycket. Klubbtävlingar och kurser är planerade för våren. Vi kommer att ha dressyrkurs v. 7 och en hoppkurs v. 15. Klubbtävlingar är inplanerade v 5,8,12 och 20.

Privatstallet

En ny gäst i medlemstallet, hästen heter Quinny . Det är fortfarande 11 personer som står i kö för stallplats.

Personal

Hans kommer att gå i pension under året.

6.2 T-sek

Arbetar med förberedelser inför tävlingarna i sommar, man har pratat lite om att ha som typ ett faddersystem där den som vill får följa med på lite större tävlingar och se hur det går till. T-sek skall kontrollera om det kan få ett lån eller om de skall låna från föreningen till den nya tidtagarutrustningen helst till nästa styrelsemöte.

6.3 U-sek

U-sek har haft årsmöte kommer att meddela vem som blir deras representant i styrelsen.

6.4 Hästar före alkohol

Profilryttarna har ridit två hoppträningar och det har gått mycket bra. Dressyrträning på fredag. De kommer att beställas profilkädrar. Man kan följa dem på hemsidan www.ryttarklubben.se/hfa.htm. Planer på att ha en föreläsning om **kost vid träning och tävling**, terminsplaneringen skissas det på och troligen kommer den första aktiviteten bli den 15 februari.

6.5 Planerade projekt

6.5.1 Ridhus

Man kommer att göra en ungefärlig budget för att kunna lämna in till kommunen för ansökan om bygglov.

7

Fonder och bidrag

Ansökan till idrottslyftet är inskickat.



8

Övriga frågor

Årsmöte

Förberedelser inför årsmötet, ordförande för mötet är tillfrågad övriga förberedelser är nästan klart.

Utrymning vid brand

Det kommer att dras ut en tydlig utrymningsplan. Vid LABC kommer man även att diskutera utrymningsplanen med personalen.

Kick-off

Datum kommer att bokas, Camilla och Bo kommer att göra ett program över helgen.

Analysverktyg

Camilla och Roger har sammanställt frågorna och skickat in dem till Sisu.

Kassör TDB (tävlingsdatabasen)

Pernilla Larsson får beviljad behörighet som ekonomiansvarig i TDB.

Behörighet för fakturabetalningar

Föreningen behöver komplettera möjligheterna för vår faktura hanterare Christer Olsson att även ha behörighet till att göra faktura betalningar och att kunna flytta kontanter mellan föreningens konton.

9

Nästa möte

Nästa möte Måndag 10 februari kl 18.30, cafeteria ÖOR.

10

Mötets avslutning

Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

Justeras:

Victoria Asplund

Bo Hallnäs

Bitte Kyrk-Hedqvist